

كليــة عمــان البحــريــة الدولية International Maritime College Oman



إحدى شركات





General Foundation Programme

Programme Overview

The General Foundation Programme (GFP) at IMCO is designed to equip students with English, Maths and IT skills which are needed to meet the demands of the entry level expected by IMCO academic departments based on the GFP standards provided by the Oman Academic Accreditation Authority (OAAA) and Ministry of Higher Education.



Admission requirements

• General Education Diploma (Grade 12 Certificate) or equivalent

The Applicant must undergo IMCO Placement Tests of Mathematics, English and Information Technology. Based on the results, students will be assigned to the appropriate level within the General Foundation Programme (GFP)

Course Information

Fees 2,625 OMR per academic year

Duration One year (2 semesters)

Other fees

Registration

Omani Students 50 OMR (nonrefundable)
International Students 100 OMR (nonrefundable)
Security deposit 100 OMR (refundable)



International Students

IMCO welcomes students from all nationalities.

Currently, IMCO has international students from more than 10 countries.

In order to be admitted, international applicants must provide the following documents:

- •The original General Education Diploma certificate (Secondary School Certificate) and the original transcript if available.
- •The original certificates of the pre-certificate stage

Attested by:

- •The Ministry of Education or the educational institution issuing the certificate
- •The Ministry of Foreign Affairs in the country issuing the certificate
- •The Embassy of Oman or the Cultural Attache> of Oman in the country issuing the certificate
- A photocopy of a valid passport

The Admission & Registration department at IMCO will guide the applicant through the attestation process and will provide the needed support.

For more information, please contact the Admission & Registration department through +968 93210326 admission@imco.edu.om



General Foundation Programme Overview

The General Foundation Programme (GFP) at IMCO is designed to equip students with English, Maths and IT skills which are needed to meet the demands of the entry level expected by IMCO academic departments based on the GFP standards provided by the Oman Academic Accreditation Authority (OAAA).

The content and delivery of the GFP offered at IMCO is continuously reviewed and redesigned in consultation with the curriculum committee. This program offers a one year course which includes English, Maths and IT subjects. Students are placed in the Elementary, Pre-Intermediate or Intermediate level based on their English Placement Test results. Students need to complete the Intermediate level (FENG002-) in order to be enrolled for a diploma programme. The curriculum is based on learning outcomes, study skills, strategies and attributes which students have to demonstrate during their studies at IMCO.

The one year programme is divided into four terms over a period of two semesters. In each term, there is a range of continuous assessments, as well as a mid-semester and final examination. After completing the Foundation programme, students can enroll in one of the Diploma programmes offered at IMCO.

Student Hostel Service

IMCO can provide accommodation if requested at the campus for male students and will make the utmost effort to facilitate reasonable accommodation outside the campus in nearby areas for female students.

Information about fees is available at the Finance and Student Affairs Departments. Available accommodation will be allotted on 'first come first serve' basis.

Student Services Facilities

- A well-equipped Sport complex with indoor swimming pool, GYM, indoor playing court as well as outside football playground.
- Students' restaurant.
- In campus minimart.



البرنامج التأسيسي العام نبذة عن البرنامج

تم تصميم البرنامج التأسيسي العام (GFP) في كلية عمان البحرية الدولية لتزويد الطلبة بالمهارات اللازمة في اللغة الإنجليزية والرياضيات وتقنية المعلومات لتلبية متطلبات القبول فيالأقسام الأكاديمية في الكلية وبناًء على معايير البرنامج التأسيسي العام المعدة من قبل الهيئة العمانية للاعتماد الأكاديمي (OAAA) ووزارة التعليم العالي.

متطلبات القبول

• دبلوم التعليم العام (شهادة الصف الثاني عشر) أو ما يعادلها

يجب على المتقدم الخضوع لإختبارات تحديد المستوى في الرياضيات واللغة الإنجليزية وتقنية المعلومات. بنا ًء على النتائج ، سيتم وضع الطلبة في المستوى المناسب ضمن البرنامج التأسيسي العام

معلومات البرنامج

٣٦٢<mark>٥ ريال عماني</mark> للسنة الأكاديمية **سنة دراسية (فصلين دراسيين)** الرسوم الدراسية مدة الدراسة

رسوم أخرى

التسجيل الطلبة العمانيين

۰**٥ ريال** (غير مسترجعة)

۱۰۰ ریال (مسترجع)

التأمين



الطلبة الدوليين

ترحب كلية عمان البحرية الدولية بجميع الطلبة من جميع الجنسيات

حيث تضم الكلية في الوقت الحالي طلبة من أ كثر من عشر دول.

للقبول في الكلية يجب على الطلبة الدوليين تقديم التالي:

- شهادة دبلوم التعليم العام الأصلية (شهادة الثانوية العامة) أو ما يعادلها وكشف الدرجات إن وجد.
 - الشهادة الدراسية الأصلية السابقة للشهادة المراد تقييمها

مصدقة من:

- وزارة التعليم أو المؤسسة التي أصدرت الشهادة في البلد التي أصدرت الشهادة
 - وزارة الخارجية في البلد التي أصدرت الشهادة
- سفارة سلطنة عمان أو الملحقية الثقافية العمانية في البلد التي أصدرت الشهادة
 - صورة جواز سفر صاحب الشهادة

سيقوم قسم القبول والتسجيل بكليـة عمـان البحريـة الدوليـة بتوجيـه مقـدم الطلـب أثنـاء عمليـة التصديق وتقديم الدعم اللازم.

للمزيد من المعلومات، الرجاء التواصل مع **قسم القبول والتسجيل** عبر

+978 9871 9877

admission@imco.edu.om



نبذة عن البرنامج

تم تصميم البرنامج التأسيسي العام (GFP) في كلية عمان البحرية الدولية لتزويد الطلبة بالمهارات اللازمة في الكلية في اللغة الإنجليزية والرياضيات وتقنية المعلومات لتلبية متطلبات القبول في الأقسام الأكاديمية في الكلية وبناً على معايير البرنامج التأسيسي المعدة من قبل الهيئة العمانية للاعتماد الأكاديمي (OAAA) ووزارة التعليم العالى.

يتم مراجعة وتسليم محتوى البرنامج التأسيسي المقدم في الكلية بشكل مستمر وإعادة تصميمه بالتشاور مع لجنة المناهج الدراسية. ويقدم هذا البرنامج دورة دراسية مدتها سنة واحدة تتضمن مواد في اللغة الإنجليزية والرياضيات وتقنية المعلومات. يتم وضع الطلبة في المستوى الابتدائي أو ما قبل المتوسط أو المتوسط بناء على نتائج اختبار تحديد مستوى اللغة الإنجليزية الخاص بالقسم. ويجب على الطلبة إكمال المستوى المتوسط (FENG-۰۰۲) من أجل الالتحاق ببرنامج الدبلوم. ويعتمد المنهج على نتائج التركيز على مهارات الدراسة والاستراتيجيات والسمات التي ترغب الكلية في أن يتمكن طلبتها من تحصيلها.

تنقسم سنة البرنامج التأسيسي إلى أربعـة فتـرات مقسـمة على فصليـن دراسـيين. ويخضع الطلبـة في كل فصـل لمجموعـة مـن التقييمـات المسـتمرة، بالإضافـة إلى امتحـان منتصـف الفصـل الدراسـي والامتحـان النهـائي. وبعـد إكمال البرنامج التأسيسـي، يمكن للطلبة الالتحاق بأحد برامج الدبلوم المقدمة في كلية عمان البحرية الدوليـة.

خدمـات السكن الطـلابي

توفر الكلية مسكن داخل حرم الكلية لمن يرغب من الطلبة الذكور كما أن الكلية تبذل كل ما بوسعها لتسهيل الحصول على مسكن لائق خارج حرم الكلية للطالبات.

تتوفر معلومات تكاليف المسكن لدى قسم المالية وقسم شؤون الطلبة وتكون الأولوية لمن يحجز أولا.

الخدمات الطلابية

- مركز رياضي مجهز بحوض سباحة داخلي وصالة رياضة وملعب داخلي بالإضافة الى ملعب كرة قدم خارجي
 - مطعم للطلبة
 - سوبر مارکت



